
Algemene ledenvergadering volleybalvereniging Limes

Datum: Dinsdag 20 september 2022
Tijd: 20:00 - 21:30 uur
Locatie: Bestuurskamer De Paperclip

Aanwezig: Jan Willem Witteveen, Wouter Verkuijl, Bianca van der Wolf, Huub de Haas,
Bianca van Veen, John van de Bogaert, Toine Jongerius, Joya Blijleven, Alm Wiggers,
Hedy Warners, Rob Schoenaker, Ton Schut, Jeanette Tersteeg, Han de Rijk, Gustaaf Knip
en Madelon Schmaal

Afwezig (met kennisgeving): Maarten Zwarter, Saskia Jongejans, Raf Nijsten

1. Opening en vaststelling agenda

Gustaaf Knip opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom.

Op verzoek van Wouter Verkuijl wordt er een discussiepunt over het vergroten van de
betrokkenheid van jeugdspelers bij de vereniging toegevoegd aan de agenda.
(agendapunt 6)

2. Mededelingen en ingekomen stukken

Er worden geen bijzondere mededelingen gedaan.

Met een aanpassing op pagina 1 - de beschikbare financiële prikkel is alleen van
toepassing op regioscheidsrechters - wordt het verslag van de ALV 2020-2021
goedgekeurd.

Van de kascontrolecommissie is een schriftelijke verklaring ontvangen over de onlangs
uitgevoerde kascontrole.

3. Vaststellen jaarverslag 2021-2022

Het jaarverslag van het bestuur en de commissies wordt besproken.

Na twee corona seizoenen kijkt Limes terug op een geslaagd verenigingsjaar waarin - met
wat kunst en vliegwerk van het wedstrijdsecretariaat - een (bijna) volledige competitie is
afgewerkt, en waarin activiteiten als het Bakker Verkerk toernooi, het Limes feest en de
vrijwilligers barbecue eindelijk weer eens georganiseerd konden worden.

Het ledental van de vereniging is stabiel gebleven. Alleen bij de Toernooimini’s en de
Recreanten is er sprake van een afname. Gelukkig zien we het aantal aanmeldingen in deze
groepen inmiddels al weer toenemen. Wel blijft het scheidsrechters vraagstuk onverminderd
om aandacht vragen.



Het financieel jaarverslag van de Penningmeester wordt besproken.

De realisatie over 2021-2022 is hoger uitgekomen dan begroot. Dit komt onder meer door
een groter aantal leden gedurende het seizoen, de extra bijdrage voor een tweede training,
een positief resultaat van de Limes Volleybal School en het slim ‘stapelen’ van alternatieve
inkomsten.

Hoewel de extra bijdrage voor een tweede training goed is ontvangen, zal de mogelijkheid
om hiervoor op individuele basis een ontheffing aan te vragen bij de penningmeester,
nogmaals onder de aandacht gebracht worden bij de leden (voor wie structureel geen
gebruik maakt van de facultatieve tweede training).

Een deel van het positieve resultaat wordt veroorzaakt door hogere kledingbijdragen. Het
betreft hier de verkoop van broekjes waarvan de kosten al in voorgaande jaren zijn
genomen.

De kascontrolecommissie adviseert in hun schriftelijke verklaring aan de ledenvergadering
om het Bestuur van Limes en de Penningmeester in het bijzonder, decharge te verlenen
voor het gevoerde financiële beleid in het verenigingsjaar 2021-2022. Dit advies wordt
overgenomen door de ledenvergadering.

4. Bestuurssamenstelling

Madelon Schmaal wordt door de ledenvergadering herkozen als Secretaris van de
vereniging. Madelon zal een nieuwe termijn van 3 jaar aanvangen.

De positie van afgevaardigde in het Bestuur namens de Recreanten is vacant.

Corné van Overveld zal gevraagd worden om ook volgend jaar de kascontrole uit te voeren.
Daarnaast wordt nog gezocht naar een tweede kandidaat voor de kascontrolecommissie.

5. Begroting 2022-2023

De verwachting is dat Limes de gestegen lijn aan de batenkant kan continueren in
2022-2023. Tegelijkertijd zullen de kosten toenemen door een stijging van met name de
trainersvergoedingen (bijna elk team is komend seizoen voorzien van een gekwalificeerde
trainer). Dit laatste wordt door het Bestuur gezien als een gezonde investering in ‘het
volleybal’.

Als de primaire uitgaven van de vereniging (zaalhuur, Nevobo afdrachten en
trainersvergoedingen) worden afgezet tegen de verwachte inkomsten aan contributie, dan
zou een contributieverhoging op zijn plaats zijn geweest. Het positieve resultaat van
2021-2022 is echter ongeveer gelijk aan het begrotingstekort van 2022-2023. Het Bestuur
heeft daarom besloten om geen contributieverhoging voor te stellen, maar het
begrotingstekort af te dekken met onze (toegenomen) reserves.

Het benutten van reserves om een begrotingstekort af te dekken is natuurlijk geen goede
oplossing voor de lange termijn. Het blijft daarom zaak om alert te blijven op ons inkomsten-
en uitgavenpatroon.

De tarieven voor zaalhuur lijken vooralsnog vast te liggen en zijn nog niet verhoogd als
gevolg van de huidige energieprijzen.



6. Betrokkenheid jeugdspelers bij de vereniging

Wouter Verkuijl stelt voor om jeugdspelers van Limes door middel van een enquête bewust
te maken van wat het betekent om lid te zijn van een vereniging. Wouter bespeurt namelijk
dat de betrokkenheid onder jeugdspelers niet altijd even groot is.

Er volgt een discussie waarin de vraag wordt gesteld of dit überhaupt als een probleem
wordt gezien en of dit probleem alleen speelt bij jeugdspelers. Wat mag je verwachten van
jeugdspelers en hun ouders. Hoe kun je de betrokkenheid vergroten?

Omwille van de tijd wordt de discussie beëindigd zonder dat er in de ledenvergadering een
concreet antwoord is gevonden. De betrokkenheid van leden blijft in het algemeen een punt
van aandacht getuige ook de diverse vacatures in de verschillende commissies.

7. Rondvraag en sluiting

Jan Willem Witteveen merkt op dat er in augustus op de website niet was te vinden wanneer
de trainingen voor de Recreanten weer zouden beginnen. Via de RC zal hier voortaan
duidelijker over gecommuniceerd worden, bijvoorbeeld door net als de TC en de JC doen,
hierover een mail te versturen aan de Recreanten. Ook zal de aanvang van de trainingen
duidelijker op de website vermeld worden.

Jeanette Tersteeg informeert naar de verbouwingsplannen in de Weide Wereld. Er is nog
geen bericht van de gemeente ontvangen over eventuele beperkingen in de
beschikbaarheid van de zaal. Inmiddels is bekend dat de werkzaamheden vooral betrekking
hebben op het buurthuis gedeelte van de Weide Wereld. De sporthal kan gewoon gebruikt
blijven worden. Alm Wiggers voegt toe dat er in de Marezaal waarschijnlijk een nieuwe vloer
komt. Mogelijk heeft dit in de loop van het seizoen gevolgen voor de beschikbaarheid van de
Marezaal.

Rob Schoenaker meldt dat hij een digitale flyer campagne gaat starten om nieuwe leden
voor de Recreanten te werven. Mocht er vanuit Limes behoefte zijn aan andere oproepen,
dan is daar ruimte voor. Rob wijst tevens op het gebruik van foto’s op de website. Als die
auteursrechtelijk beschermd zijn dan kan dit leiden tot hoge boetes.

Ton Schut vraagt of het verslag van deze ledenvergadering gepubliceerd kan worden op de
website. Dat was voorafgaand aan deze vergadering namelijk niet gebeurd. Publicatie op de
website is tevens een goed middel om alle leden die niet bij de ledenvergadering aanwezig
zijn geweest te informeren.

Joya Blijleven stelt zich voor als degene die de social media van Limes gaat beheren en
roept iedereen op om input voor berichten met haar te delen. Het mobiele nummer van Joya
zal worden gedeeld met de diverse commissies zodat die hun input per WhatsApp kunnen
sturen.

Toine Jongerius meldt dat UVV werkt aan een gevarieerder en gezonder aanbod in de
sportkantine. Om de wensen van Limes leden te inventariseren zal Toine input leveren aan
Joya voor een poll via de social media.



Wouter Verkuijl meldt dat de kwaliteit van de materialen in De Paperclip onder de aandacht
is gebracht bij de Beheerder. Gustaaf Knip voegt toe dat er al wekenlang veel discussie is
over het aantal beschikbare ballen in de diverse zalen. Die verdwijnen op onverklaarbare
wijze steeds uit onze kasten, terwijl er toch regelmatig nieuwe ballen worden gekocht door
Limes. Gustaaf doet aan iedereen de oproep om zuinig te zijn met het materiaal en op de
ballen. Per locatie is er een contactpersoon die periodiek wordt gevraagd om het materiaal
en de ballen te inventariseren. Er zal een apart emailadres gemaakt worden waar meldingen
over materiaal en ballen gedaan kunnen worden. Binnenkort gaan er 10 nieuwe ballen naar
de CultuurCampus en 5 nieuwe ballen naar de Marezaal.

Gustaaf Knip meldt dat er voortaan een vrijwilligersvergoeding van € 5,00 per uur betaald
gaat worden voor de kantinediensten op thuisdagen (vanaf 17.00 uur). Een leuke
bijverdienste voor jeugdleden vanaf 16 jaar. Zij krijgen de vergoeding rechtstreeks
uitgekeerd van UVV. De werving van personeel start binnenkort.

Gustaaf Knip sluit om 21:35 de vergadering.

###


